
PROTOKÓŁ Nr V/2019

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO

z dnia 30 stycznia 2019 r.

     Sesja  Rady Miasta Wąbrzeźno odbyła się w sali  numer 19 Urzędu Miasta przy  ul.

Wolności 18 w Wąbrzeźnie i trwała od godz. 14.00 do godz. 15.10.

Ad 1

     Otwarcia V sesji Rady Miasta Wąbrzeźno dokonała jej Przewodnicząca pani Aleksandra

Basikowska. Następnie pani Aleksandra Basikowska  poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust.

1b  ustawy z  dnia  8  marca  1990 r.  o  samorządzie  gminnym,  obrady będą  transmitowane

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.

Powitała  zgromadzonych:  Radnych  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  (załącznik  nr  1),  Burmistrza

Wąbrzeźna  pana  Tomasza  Zygnarowskiego,  Zastępcę  Burmistrza  pana  Wojciecha

Trzcińskiego,  gości  (załącznik  nr 2)  –  prezesów spółek miejskich,  dyrektorów miejskich

placówek  oświatowych,  dyrektora  MOPS,  dyrektora  WDK,  dyrektora  WCPTiIS,

pracowników Urzędu  Miasta,  panią  Mariolę  Frankowską Skarbnika  Miasta,  panią  Dorotę

Stempską Sekretarz Miasta, panią Monikę Kochowicz Radcę Prawnego Urzędu Miasta oraz

pana Krzysztofa  Grzybka Komendanta  Straży  Miejskiej,  pana  Krzysztofa  Lenartowskiego

Zastępcę  Komendanta Powiatowego Policji, a także mieszkańców, oglądających obrady za

pośrednictwem Miejskiej Telewizji Kablowej.

Ad 2

   Pani Aleksandra Basikowska na podstawie listy obecności, stwierdziła quorum. Oznajmiła,

że obecnie w obradach uczestniczy 13 radnych. 

W  posiedzeniu  nie  uczestniczyła  radna  pani  Eleonora  Orczykowska,  której  nieobecność

została usprawiedliwiona.  Natomiast radny pan Sebastian Ignasiak wszedł na salę obrad o

godzinie 14.30.
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Ad 3

    Pani Aleksandra Basikowska poinformowała,  że z protokołem z IV sesji Rady Miasta

w VIII kadencji radni się zapoznali. Wobec nie wniesienia uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca

Rady stwierdziła, iż został przyjęty bez uwag w brzmieniu, w jakim został sporządzony.

    Przewodnicząca Rady odczytała propozycję porządku obrad.

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miasta.

4. Przedstawienie porządku obrad.

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym.

6. Interpelacje.

7. Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok.

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Wąbrzeźno na lata 2019-2030.

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2019 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie

dotacji celowej na dofinansowanie projektu „Nasz Mały Świat”.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie

dotacji  celowej  na  dofinansowanie  działalności  „Wypożyczalni  sprzętu  rehabilitacyjnego  w

Wąbrzeźnie.

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie

dotacji  celowej na dofinansowanie  działalności  Społecznej  Straży Rybackiej  Koła Miejskiego

Polskiego Związku Wędkarskiego w Wąbrzeźnie.

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego

„Mój Rynek” w Wąbrzeźnie.

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na terenie

Gminy Miasto Wąbrzeźno oraz wysokości opłat za parkowanie i sposobu ich pobierania.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Wąbrzeźna  dla  obszaru  położonego  przy  ulicy

Jeziornej.

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno na 2019 rok.

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta Wąbrzeźno na 2019

rok.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok.
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19. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  komisji  doraźnej  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  do

opracowania Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno.

20. Wolne głosy.

21. Zamknięcie V sesji Rady Miasta.

    Przewodnicząca  Rady  pani  Aleksandra  Basikowska  przekazała,  że  należy  dokonać  zmiany

porządku  obrad  V sesji  Rady Miasta  Wąbrzeźno.  Oznajmiła,  że  zmiana  polega  na  przestawieniu

kolejności  podejmowanych uchwał przygotowanych przez Skarbnika Miasta.  Wyjaśniła,  że  należy

wprowadzić następującą kolejność podejmowanych uchwał. Po punkcie 8:

„8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Wąbrzeźno na lata 2019-2030”, należy wprowadzić: 

„9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie

dotacji celowej na dofinansowanie projektu „Nasz Mały Świat”.

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie

dotacji  celowej  na  dofinansowanie  działalności  „Wypożyczalni  sprzętu  rehabilitacyjnego

w Wąbrzeźnie.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie

dotacji  celowej  na  dofinansowanie  działalności  Społecznej  Straży  Rybackiej  Koła  Miejskiego

Polskiego Związku Wędkarskiego w Wąbrzeźnie”.

Następnie punkty: 

„12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2019 rok.

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego

„Mój Rynek” w Wąbrzeźnie.

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na terenie

Gminy Miasto Wąbrzeźno oraz wysokości opłat za parkowanie i sposobu ich pobierania.

15.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Wąbrzeźna dla obszaru położonego przy ulicy Jeziornej.

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno na 2019 rok.

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta Wąbrzeźno na 2019

rok.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok.

19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Miasta Wąbrzeźno do opracowania

Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno.

20. Wolne głosy.

21. Zamknięcie V sesji Rady Miasta”.
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Zaproponowana przez Przewodniczącą Rady Miasta zmiana porządku obrad V sesji Rady

została przyjęta przy 13 głosach „za”.

 

    Przewodnicząca Rady odczytała propozycję porządku obrad.

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miasta.

4. Przedstawienie porządku obrad.

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym.

6. Interpelacje.

7.  Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok.

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Wąbrzeźno na lata 2019-2030.

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie

dotacji celowej na dofinansowanie projektu „Nasz Mały Świat”.

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie

dotacji  celowej  na  dofinansowanie  działalności  „Wypożyczalni  sprzętu  rehabilitacyjnego

w Wąbrzeźnie.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie

dotacji  celowej  na  dofinansowanie  działalności  Społecznej  Straży  Rybackiej  Koła  Miejskiego

Polskiego Związku Wędkarskiego w Wąbrzeźnie.

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2019 rok.

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego

„Mój Rynek” w Wąbrzeźnie.

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na terenie

Gminy Miasto Wąbrzeźno oraz wysokości opłat za parkowanie i sposobu ich pobierania.

15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Wąbrzeźna dla obszaru położonego przy ulicy Jeziornej.

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno na 2019 rok.

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta Wąbrzeźno na 2019

rok.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok.

19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Miasta Wąbrzeźno do opracowania

Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno.

20. Wolne głosy.

21. Zamknięcie V sesji Rady Miasta.

4



Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Ad 5

   Pan Tomasz Zygnarowski zapoznał z Informacją o pracy Burmistrza Wąbrzeźna za okres

od 19 grudnia 2018 roku do 25 stycznia 2019 roku. – załącznik nr 3.

   Pan  Marcin  Lewicki  poprosił  Burmistrza  Wąbrzeźna  aby  przekazał  więcej  informacji

dotyczących  punktu  13  tj.  „Gmina  Miasto  Wąbrzeźno  darowała  Gminie  Ryńsk  prawo

własności  do gruntu  o  powierzchni  350 m²  położonego przy ulicy  Mickiewicza.  Wartość

przekazanej darowizny wyniosła 20.290,00 zł”.

   Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że od trzech lat toczy się procedura związane ze zmianą

miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego miasta  w przedmiocie  umożliwienia

przekazania  Gminie  Ryńsk  gruntu  stanowiącego  drogę  dojazdową  do  siedziby  gminy

położonej przy ul. Mickiewicza. Przekazał, że finalizacja procedury przekazania powyższego

gruntu  Gminie  Ryńsk  będzie  umożliwiała  podjęcie  rozmów  z  Wójtem  w  przedmiocie

dofinasowania w kwocie 200.000,00 zł przebudowy ulicy Mickiewicza. 

   Pan Marcin Lewicki odnosząc się do informacji o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie

międzysesyjnym w kwestii ogłoszonego nieograniczonego przetargu w formule „zaprojektuj

i  wybuduj”  na  wykonanie  zadania  inwestycyjnego  pn.:  „Budowa linii  oświetlenia  ścieżki

wraz z monitoringiem w mieście Wąbrzeźno” zapytał czy w ramach zadania zostanie ułożony

również światłowód ?.

   Pan  Tomasz  Zygnarowski  oznajmił,  że  w  ramach  powyższego  zadania  zaplanowano

ułożenie sieci światłowodowej. 

Ad 6

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 24 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.

o  samorządzie  gminnym  interpelacja  dotyczy  spraw  o  istotnym  znaczeniu  dla  gminy.

Powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz

wynikające z niej pytanie. Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do przewodniczącego

rady,  który  przekazuje  je  niezwłocznie  burmistrzowi.  Burmistrz  lub  osoba  przez  niego

wyznaczona jest zobowiązany udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14

dni od  dnia otrzymania interpelacji.

    Pani Aleksandra Basikowska złożyła interpelację o następującej treści:
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 „W imieniu  mieszkańców  posesji,  znajdujących  się  przy  ulicy  Jeziornej  w Wąbrzeźnie,

wnoszę  o  wyremontowanie  jej  nawierzchni  poprzez  położenie  dywanika  asfaltowego  lub

kostek  polbrukowych  lub  innych  materiałów,  a  także  o  położenie  chodników  pom  obu

stronach jezdni. Obecna nawierzchnia ulicy Jeziornej wykonana została przeszło 30 lat temu.

W tym czasie w ulicy położono instalacje:  wodną, kanalizacyjna i gazową oraz wszystkie

media, a sama powierzchnia drogi uległa całkowitej degradacji.  Na ulicy, mimo że jest to

uliczka  „ślepa”,  ruch  pojazdów  zarówno  osobowych,  jak  i  ciężarowych  jest  duży.  W

ubiegłym roku nawierzchnię drogi „rozjechały” pojazdy dowożące elementy konstrukcyjne

nowego mostu. Z resztek warstwy wierzchniej jezdni wystają na kilkadziesiąt centymetrów

studzienki kanalizacyjne, stanowiące ogromne zagrożenie nie tylko dla pojazdów, ale także

dla  pieszych.  Dodatkowo nawierzchnię  ulicy  niszczy  woda  opadowa,  która  wzdłuż  ulicy

spływa  do  Jeziora  Zamkowego.  Część  końcowa  drogi  wcale  nie  posiada  nawierzchni

utwardzonej,  będąc właściwie drogą gruntową w mieście.  Jeżeli  chodzi o chodniki,  to ich

ostatni  remont  wykonany  został  w  1999  r.  z  wykorzystaniem płytek  z  tzw.  odzysku -  z

wymienianych  chodników  na  terenie  miasta.  Od  tego  czasu  uległy  one  znacznemu

zniszczeniu.  Nadmieniam,  że istniejące  chodniki  umożliwiają  komunikację  tylko  w części

ulicy, a posesje położone na jej końcu pozbawione są ich w ogóle. Pragnę dodać, że ulica

Jeziorna  znajduje  się  w  pieszym  ciągu  spacerowym  między  Osiedlem  Tysiąclecia,

Podzamkiem a ulicą Chełmińską. Korzystają z niej m.in. osoby chcące się dostać na Nowy

Cmentarz oraz wielu spacerujących, po dogodnym zejściu z promenady lub chcących się na

nią dostać. Wśród tych osób jest wiele z małymi dziećmi w wózkach lub prowadzonymi za

rękę. Problem z przejściem tą ulicą mają także osoby starsze, a nierówności w chodnikach

mogą być przyczyną wielu niebezpiecznych wypadków. Uprzejmie proszę o jak najszybsze

podjęcie działań w celu realizacji mojej interpelacji”.

Interpelacja została złożona na piśmie.

     Pan Sebastian Isbrandt złożył interpelację o następującej treści:

„Kilka dni temu na stronie internetowej  naszego miasta  pojawił się komunikat o podziale

środków  finansowych  dla  organizacji  pozarządowych  na  rok  2019.  Nie  ukrywam,  ze

zadeklarowane kwoty wsparcia zadań publicznych budzą moje zdziwienie. Jako były prezes

MKS Unia  Wąbrzeźno,  obecnie  jego  wierny kibic,  działacz  i  trener,  czuję  się  zmuszony

wyrazić swoje niezadowolenie z dokonanego podziału.  MKS Unia Wąbrzeźno do tej pory
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utrzymywał się z dotacji  miasta,  składek członkowskich,  darowizn,  wpłat sponsorów oraz

własnej działalności gospodarczej w postaci przychodów z użyczonego przez miasto obiektu,

to  jest  stadionu  i  hotelu.  Koszty  utrzymania  tego  obiektu,  takie  jak  energia  cieplna  i

elektryczna, woda oraz wywóz nieczystości pokrywała Gmina Miasto Wąbrzeźno. Koszty te

sięgały blisko              50 tysięcy złotych za 2017 rok i pewnie ponad połowę tej kwoty za

cześć  roku  2018.  Miasto  delegowało  także  do  pracy  na  obiekcie  kilkoro  pracowników

interwencyjnych,  co  kosztowało  gminę  ponad  100  tysięcy  złotych  w  każdym  roku.  Od

połowy 2018 roku do końca 2019 roku działalność obiektu wraz z hotelem jest całkowicie

zawieszona z uwagi na trwające prace budowlane. Z tego powodu klub utracił przychody na

działalność  statutową  w  łącznej  wysokości  (hotel,  wynajęcia  stadionu,  plac  manewrowy,

siłownia oraz wynajęcia powierzchni reklamowych) około 80 tysięcy złotych rocznie. Bez tej

kwoty dalsze funkcjonowanie klubu jest zagrożone, chyba że sięgniemy do kieszeni rodziców

małych adeptów piłkarskich (jest ich około 170), którzy zadeklarują rekompensatę tej straty i

dołożą  po  450  złotych  rocznie  od  każdego  trenującego  chłopca,  mimo  już  ponoszonych

wysokich  kosztów  na  rzecz  klubu.  Wiem,  że  zdaje  Pan  sobie  z  tego  doskonale  sprawę.

Pozostaje pytanie: Czy robi pan to świadomie ? czy chce Pan, aby MKS Unia Wąbrzeźno z

prawie  siedemdziesięcioletnią  tradycją  zmuszony  był  ograniczyć  i  to  znacznie  ilość

prowadzonych drużyn, czy może żeby całkowicie zaprzestał swojej działalności ?. Patrzę i

porównuję  kwoty  przeznaczone  dla  poszczególnych  organizacji  w  tym  roku  i  w  latach

ubiegłych. MUKP Przyjazne Wody – mniej, Wąbrzeski Klub Sportów        i Sztuk Walki –

mniej,  UKS  Vambresia-Worwo  –  mniej,  ZHP  –  mniej.  Z  drugiej  strony  Pańskie

Stowarzyszenie Miastoaktywni.pl ponad cztery razy więcej, Stowarzyszenie Inicjatywa Pana

Zastępcy Burmistrza ponad 3 razy więcej, to jest prawie 23 tysiące złotych łącznie. Wielkim

kuriozum wydaje mi się przeznaczenie 23 tysięcy złotych Automobilklubowi z Torunia, w

tym na  wyścigi  „samochodów złomów”,  które  zapewne nie  będą  odbywać się  w naszym

mieście. Ważniejsze dla Pana jest przeznaczenie tak dużych pieniędzy na „zabytki” i „zabawę

dużych dzieci” w rozbitych samochodach niż na nasze miejskie kluby sportowe. Kluby, które

pracują systematycznie,  codziennie przez cały rok z dziećmi i  młodzieżą,  opierając swoje

szkolenie na zatwierdzonych programach związkowych, osiągając przy tym wspaniałe wyniki

sportowe nie  tylko  w wojewódzkich,  ale  też  na arenie  ogólnopolskiej.  Dla tych  młodych

ludzi, dla rozwijania ich pasji poprzednie władze miasta tworzyły klasy sportowe, sięgały po

programy  rozwojowe,  a  Pan  teraz  stawia  na  swoje  stowarzyszenie,  swoich  kolegów  i

popleczników. Poprzedni Burmistrz Miasta, mimo przynależności  do Wąbrzeskiego Klubu

Brydżowego,  aby nie  być  posądzonym o nepotyzm i  kolesiostwo,  nigdy nie  przyznał  tej
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organizacji żadnej miejskiej dotacji.  Panu jak widać to nie przeszkadza. Pytam zatem, czy

MKS Unia,  UKS Vambresia,  MUKP Przyjazne  Wody,  Wąbrzeski  Klub Sportów i  Sztuk

Walki oraz ZHP mogą liczyć na zmianę decyzji ?. Na zwiększenie dotacji chociaż o kwoty

zaoszczędzonych przez miasto pieniędzy, które wydawało na utrzymanie obiektu ?.”

   Pan  Tomasz  Zygnarowski  odnosząc  się  do  interpelacji  złożonej  przez  radnego  pana

Sebastiana  Isbrandta  oznajmił,  że  organizacje  pozarządowe  złożyły  łącznie  33  wnioski

w  przedmiocie  dofinansowania  swojej  statutowej  działalności  na  łączną  kwotę  około

500.000,00 zł. Oznajmił, że zaplanowana w budżecie miasta kwota dofinansowania wynosiła

240.000,00 zł. Następnie pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że jest zaskoczony, iż kwestię

dofinasowania dla MKS Unia Wąbrzeźno zgłasza sympatyk i kibic klubu a nie prezes lub

kierownik, z którymi ma na bieżąco kontakt. 

   Pan  Tomasz  Zygnarowski  oznajmił,  że  fakt,  iż  był  członkiem  stowarzyszenia

Miastoaktywni.pl nie wyklucza możliwości dofinasowania przez Gminę Miasto Wąbrzeźno

jej  statutowej  działalności.  Dodał,  że  nie  rozumie  postepowania  poprzedniego  burmistrza,

który nie dofinansowywał działalności Wąbrzeskiego Klubu Brydżowego.

   Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że każdy mieszkaniec Gminy Miasto Wąbrzeźno

może zgłosić się do Urzędu Miasta i sprawdzić w jaki sposób poszczególne wnioski były

oceniane i  według jakich kryteriów. Dodał,  że każdy złożony wniosek posiada tzw. kartę

oceny.  Zaznaczył,  że  każda  organizacja  otrzymała  mniejsze  dofinasowanie  od

wnioskowanego. Dotyczy to również stowarzyszenia Miastoaktywni.pl, które wnioskowało o

20.000,00 zł,             a otrzymało kwotę 10.000,00 zł. Czyli 50% wnioskowanej kwoty.

Wyjaśnił,  że  zamierzeniem władz  miasta  były  przyznanie  dofinasowania  większej  liczbie

stowarzyszeń  celem  ich  aktywowania  do  życia  społecznego,  a  nie  ograniczanie  się  do

faworyzowania tylko kilku działań.

    Pan  Wojciech  Trzciński  przekazał,  że  był  przewodniczącym  komisji  oceniającej

i  weryfikującej  złożone  wnioski  przez  organizacje  pozarządowe.  Dodał,  że  w  pierwszej

kolejności należy sprawdzić jakie kwoty były wnioskowane przez organizacje pozarządowe.

Oznajmił,  że  jeżeli  pan  Sebastian  Isbrandt  mówi,  iż  stowarzyszenie  Miastoaktywni.pl

otrzymało  więcej  to  należy  powiedzieć,  że  otrzymało  o  50% mniej.  Wyjaśnił,  że  żadna

z  organizacji  pozarządowych  nie  otrzymała  wnioskowanej  kwoty  ponieważ  w  budżecie

miasta zabezpieczono na to zadanie 240.000,00 zł. Oznajmił, że jeżeli MKS Unia Wąbrzeźno

otrzymałby  100%  wnioskowanej  kwoty  to  należałby  innym  stowarzyszeniom  również

przyznać maksymalne dofinasowanie.
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   Pan Wojciech Trzciński poinformował, że w 2019 roku każdy złożony przez organizacje

pozarządowe wniosek w przedmiocie dofinasowanie posiada tzw. kartę oceny. Zaznaczył, że

podobnych  kart  ocen  nie  było  w  latach  poprzednich.  Oznajmił,  że  w  dniu  5  lutego  br.

odbędzie się spotkanie w Wąbrzeskim Domu Kultury, na którym będzie można zapoznać się

z tzw. kartami ocen dla wniosków składanych przez organizacje pozarządowe. 

   Pan  Sebastian  Isbrandt  przekazał,  że  uczestniczył  w spotkaniu  Burmistrza  Wąbrzeźna

z organizacjami pozarządowymi, które odbyło się w grudniu 2018 roku w Wąbrzeskim Domu

Kultury. Oznajmił, że spotkaniu Burmistrz Wąbrzeźna mówił, iż zdaje sobie sprawę z faktu

zwiększenia  w  roku  2019  dofinasowania  dla  MKS  Unia  Wąbrzeźno.  Dodał,  że  zostały

przedstawione  informacje  dotyczące  kosztów  związanych  z  funkcjonowanie  klubu.  W

związku z powyższym obecnie jest zaskoczony otrzymaną kwotą dofinansowania dla MKS

Unia  Wąbrzeźno,  która  jest  niewystarczająca  i  nie  pozwala  na  funkcjonowanie  klubu

w dotychczasowych rozmiarach. 

    Pan Tomasz  Zygnarowski  przekazał,  że  środki  publiczne  przekazywane przez Gminę

Miasto Wąbrzeźno dla różnego rodzaju stowarzyszeń nie mogą być jedynym źródłem ich

utrzymania  i  działalności.  Oznajmił,  że  Burmistrz  Wąbrzeźna  prowadzi  rozmowy  z

przedsiębiorcami              w  przedmiocie  możliwości  sponsorowania  działalności

funkcjonujących  w  mieści  klubów  sportowych  oraz  innych  stowarzyszeń  i  instytucji.

Podkreślił, że dostrzega wolę przedsiębiorców w przedmiocie wsparcia działalności klubów

sportowych jednak bardzo często maja oni dużo uwag w kwestii zarzadzania poszczególnych

stowarzyszeń. Poinformował, że dołoży wszelkich starań aby w kwestię organizacji sportu,

rekreacji i kultury w mieście włączyć przedsiębiorców. Następnie pan Tomasz Zygnarowski

przekazał,  że                 w budżecie miasta na 2019 rok zaplanowano dla organizacji

pozarządowych  kwotę  240.000,00  zł.  Oświadczył,  że  będzie  apelował  do  radnych  Rady

Miasta,  aby  w  budżecie  na  2020  rok  dla  organizacji  pozarządowych  przeznaczyć  kwotę

500.000,00 zł. 

    Pan Wojciech Trzciński przekazał, że na działalność statutową organizacji pozarządowych

składają  się  środki  od  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno,  a  także  ewentualne  wsparcie  od

przedsiębiorców.  Zaznaczył,  że  działalność  organizacji  pozarządowych  to  również

wolontariat.  Oznajmił,  że  zdecydowana  większość  organizacji  pozarządowych  działa  na

zasadach wolontariatu. Wyjaśnił,  że jednym z kryteriów zawartym w tzw. karcie ocen jest

działalność wolontariatu. Należy rozważyć czy trenerzy zrzeszweni w MKS Unia Wąbrzeźno

działają           w ramach wolontariatu czy pobierają wynagrodzenie. 
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Ad 7

    Przewodnicząca Rady pani Aleksandra Basikowska poinformowała, że radni Rady Miasta

otrzymali w ramach materiałów na V sesję Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok. Dodała, że powyższy

program został przedłożony i omówiony przez panią Dorotę Gumułę Dyrektor Wąbrzeskiego

Centrum  Profilaktyki  i  Integracji  Społecznej  podczas  wspólnego  posiedzenia  wszystkich

komisji w dniu 28 stycznia 2019 roku. 

   Ad 8

     Pani Aleksandra Basikowska odczytał projekt uchwały i poprosiła Burmistrza Wąbrzeźna

o zabranie głosu. 

     Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta  Wąbrzeźno  na  lata  2019-2030  dotyczy  przede  wszystkim  projektów  unijnych,  z

których środki nie zostały wykorzystane zgodnie z planem w 2018 roku i zostały przesunięte

na 2019 rok. Dotyczy to projektów:

- Aktywizacja i włączenie społeczne osób niepełnosprawnych w MOPS na kwotę 52.488,00

zł,

-  Rozwijanie  kluczowych  kompetencji  uczniów  w  Szkole  Podstawowej  nr  3  na  kwotę

26.342,79 zł.

Uchwała Nr V/24/19 zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 2019-2030 została podjęta jednogłośnie przy

14 głosach „za” – załącznik nr 4.

Ad 9

    Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Następnie poinformowała, że na wniosek

Powiatu  Wąbrzeskiego,  a  także  mając  na  uwadze  cel  działalności  i  potrzeby  osób

niepełnosprawnych planuje  się  dofinasowanie w kwocie 2.000,00 zł  z przeznaczeniem na

realizację projektu „Nasz Mały Świat”.

Uchwała Nr V/25/19 w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej

w formie dotacji celowej na dofinansowanie projektu „Nasz Mały Świat” została podjęta

jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 5.

Ad 10
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    Prowadząca  obrady  odczytała  projekt  uchwały  i  poprosiła  Burmistrza  Wąbrzeźna  o

zabranie głosu.

   Pan  Tomasz  Zygnarowski  poinformował,  że  od  wielu  lat  przy  Warsztacie  Terapii

Zajęciowej w Wąbrzeźnie funkcjonuje wypożyczalnie sprzętu rehabilitacyjnego. Oznajmił, że

z usług wypożyczalni korzystają mieszkańcy Gminy Miasto Wąbrzeźno. Wyjaśnił, że Powiat

Wąbrzeski  zwrócił  się  do  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno  z  wnioskiem  o  dofinasowanie

działalności  wymienionej  wyżej  wypożyczalni.  Następnie  pan  Tomasz  Zygnarowski

przekazał, że mając na uwadze cel działalności i potrzeby osób niepełnosprawnych planuje się

dofinasowanie                   w kwocie  7.000,00 zł  z  przeznaczeniem na  działalność

„Wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego w Wąbrzeźnie”. Kwota zostanie przekazana w 2019

roku zgodnie z terminem określonym w umowie. 

Uchwała Nr V/26/19 w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej

w formie dotacji celowej na dofinansowanie działalności „Wypożyczalni sprzętu

rehabilitacyjnego w Wąbrzeźnie” została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” –

załącznik nr 6.

Ad 11

    Pani Aleksandra Basikowska odczytała projekt uchwały i poprosiła Burmistrza Wąbrzeźna

o zabranie głosu.

    Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że przy Powiecie Wąbrzeskim działa Społeczna

Straż  Rybacka  Koła  Miejskiego  Polskiego  Związku  Wędkarskiego  w  Wąbrzeźnie,  której

celem jest ochrona środowiska naturalnego nad jeziorami i terenami przywodnymi. Oznajmił,

że  na  wniosek  Powiatu  Wąbrzeskiego  planuje  się  dofinasowanie  dla  Społecznej  Straży

Rybackiej         w  kwocie  500,00  zł.  Kwota  zostanie  przeznaczona  na  zakup  paliwa

koniecznego do działalności patrolowej.

Uchwała Nr V/27/19 w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej

w formie dotacji celowej na dofinansowanie działalności Społecznej Straży Rybackiej

Koła Miejskiego Polskiego Związku Wędkarskiego w Wąbrzeźnie została podjęta

jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 7.

Ad 12

Przewodnicząca  Rady  odczytała  projekt  uchwały  i  poprosiła  Burmistrza  Wąbrzeźna  o

zabranie głosu.
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 Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że najważniejsze zmiany dotyczące budżetu miasta

na 2019 rok obejmują:

Zmiany  ujęte  w  planie  dochodów  zwiększają  budżet  łącznie  o  kwotę  78.830,79  zł  i

dotyczą:

- zwiększenia dochodów o kwotę 26.342,79 zł z tytułu niewykorzystanych środków w 2018 r.

w  ramach  projektu  SP  nr  3-Rozwijanie  kluczowych  kompetencji  uczniów  (edukacja

matematyczno-przyrodnicza i języki obce),

- zwiększenia dochodów o kwotę 52.488,00 zł z tytułu niewykorzystanych środków w 2018 r.

w ramach projektu MOPS-Aktywizacja i wyłączenie społeczne osób niepełnosprawnych,

Zmiany  ujęte  w  planie  wydatków  zwiększają  budżet  łącznie  o  kwotę  78.830,79  zł  i

dotyczą:

- zwiększenia wydatków o kwotę 26.342,79 zł z tytułu niewykorzystanych środków w 2018 r.

w  ramach  projektu  SP  nr  3-Rozwijanie  kluczowych  kompetencji  uczniów  (edukacja

matematyczno-przyrodnicza i języki obce),

- zwiększenia dochodów o kwotę 52.488,00 zł z tytułu niewykorzystanych środków w 2018 r.

w ramach projektu MOPS-Aktywizacja i wyłączenie społeczne osób niepełnosprawnych,

-  przesunięcia  między  rozdziałami  wydatków  oświaty  w  kwocie  4.000,00  zł  w  związku

z dowożeniem dziecka niepełnosprawnego na zajęcia szkolne,

- przeniesienia  wydatków w MOPS między paragrafami na kwotę 1.800,00 zł  w związku

z podwyższoną składką do banku żywności,

- przeniesienia wydatków w MOPS między paragrafami na kwotę 1.500,oo zł w związku ze

zwrotami do Wojewody Kuj.-Pom. niesłusznie pobranych świadczeń,

- zmniejszenia wydatków na utrzymaniu zieleni o kwotę 1.208,89 zł,

-  przeniesienia  między  paragrafami  wydatków  dotyczących  opłaty  śmieciowej  na  kwotę

300,00 zł, z powodu konieczności zabezpieczenia środków na opłatę komorniczą,

-  zabezpieczenia  na wydatkach środków z 2018 roku niewykorzystanych z opłat  i  kar  za

korzystanie ze środków w kwocie 1.208,89 zł.

Uchwała Nr V/28/19 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2019 rok została

podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 8.

Ad 13

    Pani Aleksandra Basikowska odczytała projekt uchwały i poprosiła Burmistrza Wąbrzeźna

o zabranie głosu.
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    Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że targowisko miejskie „Mój Rynek” funkcjonuje

zgodnie  z  przyjętym  regulaminem.  Oznajmił,  że  zgodnie  z  obowiązującym  regulaminem

targowisko miejskie otwarte jest dla handlu we wtorek, piątek i sobotę. Przekazał, że od kilku

lat  obserwuje się  niewielkie  zainteresowanie  handlem na targowisku w soboty.  Dodał,  że

pracownicy wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej przeprowadzili ankietę wśród

osób  sprzedających  swoje  towary  na  targowisku.  Nikt  spośród  31  ankietowanych  osób

handlujących  na  targowisku  nie  wyraził  zainteresowania  handlem  w  soboty.  W związku

z  powyższym proponuje  się  wprowadzenie  zmiany  w regulaminie  targowiska  miejskiego

„Mój  Rynek”  polegającej  na  zapisaniu,  że  targowisko  czynne  będzie  we  wtorki  i  piątki

każdego tygodnia w godz. 6.00-15.00.

Uchwała Nr V/29/19 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu targowiska

miejskiego „Mój Rynek” w Wąbrzeźnie została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach

„za” – załącznik nr 9.

Ad 14

    Prowadząca  obrady  odczytała  projekt  uchwały  i  poprosiła  Burmistrza  Wąbrzeźna  o

zabranie głosu.

   Pan Tomasz Zygnarowski poinformowała, że plan rozwoju elektromobilności ministerstwa

energii określa korzyści związane z upowszechnieniem stosowania pojazdów elektrycznych

w Polsce  oraz  identyfikuje  potencjał  gospodarczy  i  przemysłowy.  Następnie  pan Tomasz

Zygnarowski  przekazał,  że  gmina  nie  posiada  obecnie  wielu  narzędzi  promujących

stosowania pojazdów elektrycznych. Oznajmił,  że jedną z niewielu form promocji  jest np.

wprowadzenie  ulgi  w  opłacie  parkingowej  dla  osób  posiadających  i  korzystających  z

pojazdów elektrycznych bądź hybrydowych. 

   Pan  Tomasz  Zygnarowski  poinformował,  że  powyższy  projekt  uchwały  ma  na  celu

zwolnienie z opłaty za parkowanie w Strefie Płatnego Parkowania na terenie Gminy Miasto

Wąbrzeźno  użytkowników  pojazdów  samochodowych  z  napędem  hybrydowym  lub

elektrycznym.

    Pan Sławomir Jabłoński przekazał, że idea podjęcia omawianej uchwały jest słuszna i warta

poparcie.  Zaznaczył,  że  duża  wątpliwość  w  jego  odczuciu  budzi  ewentualna  kwestia

weryfikacji  czy  dany  pojazd  zaparkowany  w Strefie  Płatnego  Parkowania  posiada  napęd

elektryczny  czy  napęd  hybrydowy.  Wyjaśnił,  że  od  miesiąca  lipca  2018  roku  istnieje
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możliwość pozyskania z właściwego Urzędu specjalnej naklejki lecz wyłącznie dla pojazdów

z napędem elektrycznym. Dodał, że nie istniej  obecnie żaden formalny sposób oznaczenia

pojazdu samochodowego z  napędem hybrydowym.  Oznajmił,  że  osoby zatrudnione  przez

Strefę  Płatnego  Parkowania  będą  miały  kłopot  z  kontrolą  pojazdów  samochodowych  z

napędem hybrydowym. 

   Pan Sławomir Jabłoński przekazał,  że podejmując kwestię  zmian w regulaminie Strefy

Płatnego Parkowania należy rozważyć wprowadzenie regulacji dla motocykli. 

   Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że rozumie wątpliwości przekazane przez radnego pana

Sławomira Jabłońskiego. Przekazał, że na dzień dzisiejszy na terenie Powiatu Wąbrzeskiego

zarejestrowano cztery pojazdy samochodowe z napędem hybrydowym. Poinformowała,  że

powyższa  regulacja  ma calu  podtrzymania  swojego rodzaju  upowszechniania  określonego

trendu zgodnego z obecną polityką państwa w zakresie rozwoju elektromobilności. Następnie

pan  Tomasz  Zygnarowski  oznajmił,  że  przy  okazji  opracowania  kolejnych  regulacji

dotyczących  Strefy  Płatnego  Parkowania  można  rozważyć  również  ewentualne  ulgi  bądź

zwolnienia dla motocykli. 

Uchwała Nr V/30/19 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego

parkowania na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno oraz wysokości opłat za parkowanie

i sposobu ich pobierania została podjęta  przy 9 głosach „za”,  2 głosach „przeciw”

i 3 głosach „wstrzymuję się od głosu” – załącznik nr 10.

Ad 15

   Pani Aleksandra Basikowska odczytała projekt uchwały i poprosiła Burmistrza Wąbrzeźna

o zabranie głosu.

   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że z wnioskiem o przeprowadzenie procedury zmiany

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Wąbrzeźna  dla  obszaru

położonego przy ul. Jeziornej wystąpił właściciel dwóch działek, działając w porozumieniu

z właścicielem pozostałych nieruchomości, które mają zostać objęte zmianą planu. Następnie

pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że obecne przeznaczenie omawianego terenu nie pozwala

na  lokalizację  zabudowy  jednorodzinnej.  Dodał,  że  aktualnie  przedmiotowy  teren

przeznaczony  jest  pod  lokalizację  zabudowy  zagrodowej,  zielni  nieurządzonej  i  ciągów

pieszych.  Wnioskodawca  planuje  na  powyższym  terenie  budowę  domu  jednorodzinnego.

W związku z powyższym proponowana zmiana proponowana zmiana polegająca na zmianie

przeznaczenia całego terenu pod zabudowę jednorodzinną powinna umożliwić wnioskodawcy

realizację zamierzeń inwestycyjnych. Ponadto niezbędnym warunkiem realizacji  inwestycji
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jest  ujednolicenie  ustaleń  urbanistycznych  dla  całego  obszaru  i  nadanie  mu  cech

umożliwiających zabudowę jednorodzinna. 

Uchwała Nr V/31/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wąbrzeźna dla obszaru położonego

przy ulicy Jeziornej została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 11.

Ad 16

    Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poinformowała, że zgodnie z § 50 ust. 1

Statutu  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno  Rada  rozstrzyga  sprawy,  należące  do  jej  kompetencji

w drodze uchwał. Natomiast zgodnie z § 7 ust. 4 Rada działa w oparciu o plan pracy. W

związku z powyższym istnieje konieczność przyjęcia przez Radę Miasta Wąbrzeźno planu

pracy na rok 2019. Następnie pani Aleksandra Basikowska oznajmiła, że projekt planu pracy

Rady  Miasta  oraz  projekty  planów  pracy  komisji  stałych  zostały  omówione  podczas

wspólnego posiedzenia wszystkich komisji w dniu 28 stycznia 2019 r.

Uchwała Nr V/32/19 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno na 2019

rok została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 12.

Ad 17

    Prowadząca obrady odczytała projekt uchwały i poinformowała, że zgodnie z § 59 ust.

4 pkt 1 Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno komisje sporządzają roczne plany pracy, których

projekt przedkładają Radzie do zatwierdzenia w pierwszym roku kadencji  w ciągu dwóch

miesięcy od daty powołania stałej komisji.

Uchwała Nr V/33/19 w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta

Wąbrzeźno na 2019 rok została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” –

załącznik nr 13.

Ad 18

    Pani Aleksandra Basikowska odczytała projekt uchwały i poinformowała, że zgodnie z §

66 ust. 3 Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno przewodniczący Komisji Rewizyjnej zobligowany
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jest na początku każdego roku kalendarzowego do przedstawienia Radzie planu na dany rok.

Dodała,  że projekt  planu pracy Komisji  Rewizyjnej  został  omówiony podczas  wspólnego

posiedzenia wszystkich komisji w dniu 28 stycznia br.

Uchwała Nr V/33/19 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok

została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” –  załącznik nr 14.

Ad 19

   Przewodnicząca Rady Pani Aleksandra Basikowska odczytała projekt uchwały i oznajmiła,

że powołuje się komisje doraźną do opracowania projektu Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno.

W skład komisji doraźnej wchodzą radni Rady Miasta Wąbrzeźno. Dodała, że opracowanie

projektu  Statutu  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno  jest  konieczne  ze  względu  na  potrzebę

dostosowania  powyższego  aktu  prawnego  do  obecnie  obowiązujących  przepisów  prawa

regulujących ustrój, zasad funkcjonowania oraz uwag zgłaszanych przez radnych.

Uchwała Nr V/33/19 w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Miasta Wąbrzeźno do

opracowania Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno została podjęta jednogłośnie przy

14 głosach „za” –  załącznik nr 15.

Ad 20

   Pan Marcin Lewicki podziękował Burmistrzowi Wąbrzeźna za usunięcie na odcinku ulicy

Mickiewicza  znaku  poziomego  w  postaci  podwójnej  linii  ciągłej.  Dodał,  że  poziome

oznakowanie  w  postaci  podwójnej  linii  ciągłej  na  odcinku  ulicy  Mickiewicza  było

problematyczne i powodowało duże utrudnienie dla kierujących pojazdami.

    Pan Marcin Lewicki zapytał Burmistrza Wąbrzeźna w jakim terminie zostaną uruchomione

dwie nowe lampy oświetlenia drogowego zlokalizowane przy ulicy Mickiewicza ?.

    Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że dwie nowe lampy oświetlenia drogowego powinny

zostać uruchomione w najbliższych dwóch tygodniach. 

   Pani  Maria  Polkowska  poinformowała,  że  została  wykonana  nowa  rozdzielnia

energetyczna,  do której wpięto wymienione wyżej lampy oświetlenia drogowego. Obecnie
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lampy zostały wpisane do kompleksowej umowy oświetlenia drogowego z Energa Operator.

Uruchomienie lamp powinno nastąpić w najbliższych kilku dniach. 

    Pan  Marcin  Lewicki  przekazał,  że  mieszkańcy  miasta  ponownie  zgłaszają  kwestię

rozliczania tzw. „wody ogrodowej”. Dodał, że kwestia przedłużenia okresu rozliczania tzw.

„wody  ogrodowej”  była  już  poruszona  na  ostatniej  V  sesji  Rady  Miasta.  Następnie  pan

Marcin Lewicki zapytał czy istnieje możliwość przedłużenia okresu rozliczania tzw. „wody

ogrodowej” lub rozliczania przez cały kalendarzowy rok ?.

   Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił,  że nie przeprowadził  jeszcze konkretnych rozmów

w  zakresie  przedłużenia  okresu  rozliczeniowego  tzw.  „wody  ogrodowej”  z  Prezesem

Miejskiego  Zakładu  Energetyki  Cieplnej  Wodociągów  i  Kanalizacji.  Przekazał,  że

zorganizuje  spotkanie  z  Prezesem  MZECWiK,  na  którym  będzie  proponował  włączenie

miesiąca października do okresu rozliczenia tzw. „wody ogrodowej”. 

   Pan Marcin Lewicki przekazał, że podczas sesji w grudniu 2018 roku zwrócił się z prośba

do  Burmistrza  Wąbrzeźna  o  rozważenie  przeprowadzenia  w  Urzędzie  Miasta  podwyżek

wynagrodzeń  dla  pracowników.  Następnie  pan  Marcin  Lewicki  oznajmił,  że  w  ostatnim

czasie  otrzymał  również  sygnały  od  pracowników  miejskich  placówek  oświatowych

dotyczące niskich wynagrodzeń. Dodał, że bardzo często pracownicy obsługi i administracji

zatrudnieni w miejskich placówkach oświatowych posiadający 20 letni staż pracy zarabiają

mniej niż przewiduje to najniższa pensja krajowa. 

   Pan  Tomasz  Zygnarowski  poinformował,  że  w  2019  roku  zaplanował  podwyżkę

wynagrodzeń  dla  pracowników  Urzędu  Miasta.  Następnie  pan  Tomasz  Zygnarowski

przekazał,  że  w  przez  ostatnie  lata  do  zasadniczego  wynagrodzenia  dla  pracowników

miejskich placówek oświatowych wliczano również staż pracy. Oświadczył,  że wspólnie z

dyrektorami  placówek  oświatowych  oraz  Skarbnikiem  Miasta  ustalił  przeprowadzenie

podwyżek plac, które nastąpi w dwuletnim cyklu. 

   Pan Maciej Murawski odnosząc się do interpelacji złożonej przez radnego pana Sebastiana

Isbrandta dotyczącej obniżenia dofinansowania klubu MKS Unia Wąbrzeźno przekazał,  że

w  czasie  kiedy  był  on  Prezesem  klubu  składki  dla  zawodników  drużyn  młodzieżowych

zostały podniesione z 30 zł na 50 zł. Następnie pan Maciej Murawski oznajmił, że zarząd

klubu powinien rozważyć obniżenie wynagrodzeń dla trenerów drużyn MKS Unia w celu

obniżenia kosztów działalności. 

   Pan Sebastian  Isbrandt  oznajmił,  że  rzeczywiście  składki  dla  zawodników trenujących

w  MKS  Unia  Wąbrzeźno  w  ostatnim  czasie  wzrosły  do  50  zł  miesięcznie.  Dodał,  że

podwyższenie  składek  nie  rozwiązuje  potrzeb  klubu  związanych  z  swoją  działalnością.
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Wyjaśnił,  że  w  innych  klubach  funkcjonujących  na  terenie  województwa  Kujawsko-

pomorskiego  składki  kształtują  się  na  poziomie  100-200  zł  za  miesiąc.  Następnie  pan

Sebastian  Isbrandt  oznajmił,  że  przez  dwadzieścia  lat  pełnił  funkcję  Prezesa  MKS  Unia

Wąbrzeźno i nie pobierał z tego tytułu żadnego wynagrodzenia. Ponadto pozostali członkowie

zarządu klubu również nie pobierali żadnego wynagrodzenia z tytułu pełnionej funkcji.

    Pan Sebastian Isbrandt przekazał, że w roku 2018 jeden z trenerów prowadził zajęcia na

zasadach wolontariatu. Dodał, że trenerzy, którzy podnoszą swoje kwalifikacje, kształcą się

i poświęcają swój czas powinni otrzymywać wynagrodzenie. Wyjaśnił, że trenerzy działający

w MKS Unia Wąbrzeźno otrzymują wynagrodzenia za swoją pracę w wysokości 500-600 zł

netto za miesiąc. 

    Pan  Sebastian  Isbrandt  odnosząc  się  do  wcześniejszej  wypowiedzi  pana  Wojciecha

Trzcińskiego  odnośnie  tzw.  kart  ocen  dla  wniosków  składanych  przez  organizacje

pozarządowe oznajmił, że według jego wiedzy tego typu karty były praktykowane również w

latach poprzednich. 

   Pani  Aleksandra  Basikowska  przekazała,  że  do  Rady  Miasta  wpłynęła  petycja  od

mieszkańców miasta. Wyjaśniła, że powyższa petycja zgodnie z obowiązującymi przepisami

przekazana została do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

  Pan Sebastian Isbrandt Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował,

że wymieniona wyżej petycja wpłynęła od mieszkańców ulicy Poziomkowej w Wąbrzeźnie i

dotyczy montażu oświetlenia drogowego. Dodał, że powyższa petycja zostanie rozpatrzona

przez członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w najbliższym terminie. 

    Pan  Maciej  Murawski  poinformował,  że  w  dniu  23  stycznia  br.  odbyłem spotkanie

z  mieszkańcami  miasta  (okręgu  nr  14).  Podczas  spotkania  poruszone  zostały  następujące

tematy:

1.Remonty ulic: Grabowej, Os. Robotnicze, Tichnera, Reymonta, Szlachcikowskiego

2.Wjazd na ulicę Os. Robotnicze-umożliwić dla mieszkańców ruch obustronny

3.Ul. Bukowa - działania prewencyjne mające na celu przestrzeganie ograniczenia prędkości

(patrole R.D) lub progi zwalniające

4.Problem śmietników na ulicy Cisowej – cześć mieszkańców ul. Grabowej wystawia swoje

pojemniki na śmieci na ulicy Cisowej, kontrole Straży Miejskiej, która twierdzi że śmietniki

pozostawione są w pasie drogi

5.Dzierżawa (sprzedaż) pasa gruntu ulicy Cisowej – czy jest możliwa

6.Usunięcie  z  pasa  drogi  gałęzi  i  chwastów  wyrastających  z  pierwszej  (wydaje  się

niezamieszkałej aktualnie) posesji
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7.Koszenie trawy w pasach przydrożnych

8.Budka na przystanku na ulicy Kętrzyńskiego koło ronda

9.Cieknący dach na ulicy M. Rataja (blok 66) oraz stojąca woda na chodnikach wokół bliku

podczas deszczu

10.Ogrodzenie i zamknięcie śmietnika na M. Rataja

11.Piece w blokach na M. Rataja – wymiana ogrzewania

12.Bezpieczniejsze przejścia w mieście – np. oznakowanie przejścia koło Lidla, Partyzanta

13.Więcej stojaków na rowery na rynku

14.Program informacyjny – dofinasowanie wymiany pieców itp.

15.Ławeczki dla starszych osób

Następnie pan Maciej Murawski poprosił Burmistrza Wąbrzeźna aby rozważył możliwości

działań  zmierzających  do  rozwiązania  powyższych  problemów  zgłoszonych  przez

mieszkańców.  Za  pośrednictwem  transmisji  on-line  podziękował  mieszkańcom,  którzy

uczestniczyli w spotkaniu.

   Pani  Aleksandra  Basikowska  poinformowała,  że  mieszkańcy  ulicy  Jeziornej  planują

spotkanie z Burmistrzem Miasta w celu omówienia spraw związanych z remontem ulicy oraz

innych problemów dotyczących miasta.

   Pani Beata Wiśniewska przekazała,  że na spotkaniu Stowarzyszenia SOS Dal Zwierząt

mieszkańcy miasta zgłosili zapotrzebowanie zwiększenia ilości pojemników wyposażonych

w woreczki  na psie odchody. Dotyczy to przede wszystkim ulic:  Żeromskiego,  750 lecia,

Chełmińskiej, Wroniej i Podzamcze oraz terenu ścieżek pieszo-rowerowych. 

    Pan Tomasz Zygnarowski poprosił aby pani Beata Wiśniewska przekazała Burmistrzowi

Wąbrzeźna pisemną informację dotyczącą lokalizacji pojemników wyposażonych w woreczki

na psie odchody. 

    Pani  Małgorzata  Biewald  poprosiła  Burmistrza  Wąbrzeźna aby rozważył  wpisanie  do

harmonogramu budowy i przebudowy dróg ulicę Bielikową oraz część chodników na osiedlu

„Ptasim”.  Następnie  pani  Małgorzata  Biewald  zaapelowała  do  mieszkańców  miasta,

przedsiębiorców oraz  różnego  rodzaju  inwestorów o  większy  szacunek  dla  starodrzewów

i  starokrzewów  znajdujących  się  na  terenie  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno.  Wyjaśniła,  że

starodrzewa  i  starokrzewy  są  schronieniem  i  siedliskiem  dla  wielu  gatunków  ptaków,

nietoperzy,  owadów.  Ponadto  należy  pamiętać,  że  drzewa  i  krzewy pełnią  bardzo  ważną

funkcję filtrów i katalizatorów powietrza. Oznajmiła, że przed rozpoczęciem różnego rodzaju

inwestycji  następuje  tzw.  przygotowanie  terenu,  które  polega  na  wycince  wszelkiej

roślinności.  Oświadczyła,  że istnieją  sposoby i  możliwości  realizacji  danej  inwestycji  bez
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konieczności wycinki drzew i krzewów, które stanowią bardzo cenne dla środowiska oazy

zieleni.  Przekazała,  że  pracownicy  Urzędu  Miasta  powinni  objąć  większą  kontrolą

prowadzone na terenie  miasta inwestycje aby nie dokonywano masowych wycinek drzew,

krzewów  oraz  innej  roślinności.  Dodała,  że  żadne  nowe  nasadzenia  nie  zrekompensują

wycinki starodrzewów             i starokrzewów.  

   Pani Małgorzata Biewald oznajmiła, że obecne oświetlenie amfiteatru na Podzamczu należy

uznać  jak  tzw.  fotozanieczyszczenie.  Przekazała,  że  aktualne  oświetlenie  amfiteatru  jest

bardzo silne i powoduje zmianę rytmu życia znajdujących się tam organizmów i zwierząt.

Znajdujące się tam zwierzęta  oraz różnego rodzaju organizmy nie mogą odróżnić dnia od

nocy. Ponadto tak duże doświetlenie amfiteatru jest nie ekonomiczne i powoduje ogromne

koszty dla Gminy Miasto Wąbrzeźno. Dodała, że należy rozważyć inne sposoby zapewnienia

bezpieczeństwa  np.  wyposażyć  znajdujące  się  tam  kamery  w  tzw.  czujniki  ruchu.

Oświadczyła,  że  nie  można  pozwolić  aby  obszar  Góry  Zamkowej  stal  się  pustynią  dla

zwierząt oraz różnego rodzaju organizmów.

   Pani Małgorzata Biewald oznajmiła,  że oczekuje na dyskusję w przedmiocie Programu

Ochrony Środowiska dla  Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata  2017-2020 z uwzględnieniem

perspektywy do roku 2024.  Przekazała,  że  powyższy dokument  został  opracowany  przez

pracowników wydziału Geodezji, Budownictwa i Inwestycji Urzędu Miasta w sierpniu 2017

roku i przyjęty uchwałą Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 25 października 2017 roku. 

   Pan Sebastian Ignasiak przekazał, że w dniu dzisiejszym otrzymał informację od rodziców

dzieci  uczęszczających  miejskich  szkół  dotycząca  likwidacji  linii  autobusu  kursującego

w godzinach 10.05-10.15. Następnie pan Sebastian Ignasiak zapytał Burmistrza Wąbrzeźna

czy powyższa informacja jest prawdziwa ?.

   Pan  Tomasz  Zygnarowski  oznajmił,  że  od  dłuższego  czasu  prowadzone  są  rozmowy

z  Prezesem  PKS  w  przedmiocie  transportu  dzieci  na  terenie  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno.

Przekazał, że oferta przedstawiona przez Prezesa PKS nie może być zaakceptowana ponieważ

zakłada 100% droższe usługi w porównaniu z poprzednimi latami. W związku z powyższym

władze miasta poszukują różnego rodzaju możliwości rozwiązania kwestii dowozu dzieci do

miejskich placówek oświatowych. Przekazał,  że jednym z rozwiązań jest  likwidacja kursu

autobusu o godzinie 10.00. Zaznaczył, że pracownicy Urzędu Miasta prowadzą szczegółowe

analizy  dotyczące  ilości  dzieci  jeżdżących  autobusem  o  godzinie  10.00  oraz  analizują

ewentualne  skutki  wycofania  wymienionego  wyżej  kursu.  Poinformował,  że  autobusem

o godzinie  10.00  jeździ  do  szkoły  około  3  dzieci.  Zaznaczył,  że  rozumie  zaniepokojenie

rodziców. Jednak władze  miasta  muszą  poszukać  rozwiązania,  które  nie  będzie  obciążało
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budżetu na kwotę około 200.000,00 zł. Oświadczył, że będą prowadzone rozmowy z innymi

firmami  przewozowymi  w  kwestii  organizacji  komunikacji  na  terenie  Gminy  Miasto

Wąbrzeźno. 

    Pan Aleksander  Czarnecki  przekazał,  że  należy  rozważyć wypracowanie  określonych

kryteriów w przedmiocie ustalenia kolejności planowanych na terenie miasta remontów dróg

lub chodników. Dodał, że ustalenie określonych zasad dotyczących kolejności i wyboru ulic

i  chodników  przeznaczonych  do  modernizacji  pozwoli  również  mieszkańcom  miasta  na

przejrzystą analizę. 

   Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że do Urzędu Miasta wpływa bardzo dużo pism

od  mieszkańców  miasta  dotyczących  potrzeb  remontowych  oraz  przebudowy  dróg  i

chodników. Oznajmił, że Burmistrz Wąbrzeźna informuje zainteresowanych mieszkańców, iż

wspólnie          z radnymi Rady Miasta opracuje harmonogram przebudowy lub budowy dróg

na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno na okres kilku najbliższych lat.  

    Pan  Tomasz  Zygnarowski  przekazał,  że  osoba pragnąca  dokonać  wycinki  drzew ma

obowiązek wystąpić z wnioskiem do właściwego organu. Następnie pracownicy merytoryczni

dokonują analizy i zasadności każdego wniosku. Ponadto pracownicy merytoryczni dokonują

kontroli  procesu  wycinki  drzew  lub  krzewów  aby  przebiegała  zgodnie  z  ustalonymi

zaleceniami. 

   Pani Aleksandra Basikowska oznajmiła,  że Burmistrz  Wąbrzeźna odbywa bardzo dużo

ważnych spotkań z mieszkańcami lub przedstawicielami różnego rodzaju środowisk. Dodała,

że  bardzo  często  dotyczą  one  ważnych  spraw  dla  mieszkańców  miasta.  Następnie  pani

Aleksandra Basikowska zapytała czy byłaby możliwość przekazywania radnym Rady Miasta

drogą np. „sms” informacji o spotkaniach lub konsultacjach prowadzonych przez Burmistrza

Wąbrzeźna aby również w nich uczestniczyć. 

    Pani Aleksandra Basikowska przekazał, że według jej oceny na terenie miasta znajduje się

za  mało  koszy  na  nieczystości.  Dodała,  że  na  ulicy  Chełmińskiej  obecnie  znajdują  się

zaledwie dwa kosze na nieczystości. Powyższa sytuacji dotyczy także ulicy Grudziądzkiej. 

    Pan  Tomasz  Zygnarowski  poinformował,  że  w ostatnim  czasie  co  raz  więcej  koszy

ulicznych  na  nieczystości  uległo  naturalnemu  zniszczeniu  i  wymagały  zdemontowania.

Przekazał,  że  istniej  możliwość  dostawienia  nowych  koszy  ulicznych  na  nieczystości.

Oświadczył,  że  pracownicy  Miejskiego  Zakładu  Usług  Komunalnych  w  miejscach

wyznaczonych  przez  radnych  lub  mieszkańców  zamontują  nowe  kusze  uliczne  na

nieczystości. 
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   Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że pragnie wszystkich radnych Rady Miasta oraz

mieszkańców  miasta  zaprosić  na  dwa  spotkania,  które  odbędą  się  w  najbliższym  czasie

w Wąbrzeźnie. Oznajmił, że w niedzielę o godzinie 13.00 nad j. Zamkowym spotykają tzw.

wąbrzeskie  morsy.  Przekazał,  że  przy  okazji  tego  spotkania  chciałby  porozmawiać

z mieszańcami  w przedmiocie  przywrócenia  żeglarstwa bądź innych sportów wodnych,  a

także przebudowy przystani wodnej. Wyjaśnił,  że istnieje możliwość pozyskania z Urzędu

Marszałkowskiego Województwa Kujawsko-Pomorskiego środków na rozwój i przebudowę

terenów przy  j.  Zamkowym.  Następnie  pan Tomasz  Zygnarowski  przekazał,  że  w piątek

8 lutego br. o godzinie 8.00 w restauracji OAZA Burmistrz Wąbrzeźna wspólnie z Starostą

Wąbrzeskim  organizuje  spotkanie  tzw.  śniadanie  rzemiosła  i  przedsiębiorczości  Powiatu

Wąbrzeskiego.  Dodał,  że  na  dzień  dzisiejszy  wolę  uczestnictwa  w powyższym spotkaniu

wyraziło około 40 przedsiębiorców. 

Ad 21

   Wobec wyczerpania porządku obrad pani Aleksandra Basikowska zamknęła V sesję w VIII

kadencji Rady Miasta Wąbrzeźno.

Protokołował:
Jarosław Niedbała

     

                                                                      Przewodnicząca Rady

                                                                         Aleksandra Basikowska
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